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 К.По2 7/17 
 

Транскрипт аудио записа са главног претреса 
одржаног дана 28.03.2018.године 

 
 

Председник већа:   Председник већа отвара заседање и објављује наставак 
главног претреса у предмету Одељења за ратне злочине Вишег суда у Београду, К.По2 
број 7/2017 против оптуженог Јовановић Милорада, због кривичног дела ратни злочин 
против цивилног становништва из члана 142 став 1 КЗ СРЈ, у вези члана 22 КЗ СРЈ, по 
оптужници Тужилаштва за ратне злочине КТО број 1/2017 од 03.04.2017.године. 

 
Веће поступа у неизмењеном саставу. 
 
Утврђује се да су на главни претрес приступили: 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине Бруно Векарић, 
 
Оптужени Јовановић Милорад, са браниоцем адвокатом Миловић Марком. 
 
Не видим никога овде. Да ли је успостављена видео конференцијска веза са 

Кантоналним судом у Бихаћу?  Добар дан.  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Добар дан. 
 
Председник већа:   Добар дан колега, да ли се чујемо? 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Добар дан, ја вас чујем 

добро. 
 
Председник већа:   Не чујем ништа. Добар дан. 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Добар дан. 
 
Председник већа:   Ја ништа не чујем. 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Ја вас чујем добро. 
 
Председник већа:   Е сад и ја вас чујем. Добар дан. 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић:  Добар дан. 
 
Констастује се да је успостављена видео конференцијска веза, са Кантоналним 

судом у Бихаћу.  
 
Седите овде молим вас, да би сте пратили преко монитора. Обраћам се 

оптуженом. У судници је присутан судија... 
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Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Хоџић Фикрет. 
 
Председник већа:   Који извештава суд да су присутни и сведоци. Да ли су 

присутни сведоци? 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Јесте, присутни су и 

Вахида Кугић и Беширевић Ејуб. 
 
Председник већа:   Ејуб. Извештава суд да су присутни сведоци Кугић Вахида и 

Беширевић Ејуб.  
 
Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
Да се главни претрес одржи. 
 
Главни претрес је јаван. 
 
Врши се аудио снимање главног претреса а препис тонског снимка биће 

саставни део записника о главном претресу. 
 
Наставак доказног поступка. 
 
Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
Да се у наставку доказног поступка путем видео конференцијске везе са 

Кантоналних судом у Бихаћу испита сведок Кугић Вахида. 
 
Па ћу вас молити колега да позовете Кугић Вахиду. 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Да ли треба да Ејуб изиђе 

из суднице? 
 
Председник већа:   Да, да. Само Кугић Вахида нека остане. Замолићу вас само 

да нам кажете како сте утврдили идентитет. 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Идентитет Кугић Вахиде 

утврђен је на основу личне карте број 070К008АМ издате од стране МУП-а Унско 
санског кантона Полицијска урава Сански мост. 

 
Председник већа:   Добро, хвала вам. Госпођи Кугић добар дан. 
 
Сведок Вахида Кугић: Добар дан. 
 
Председник већа:  Ви сте позвани овде у својству сведока, ја ћу само прво да 

утврдим ваше личне податке. Пошто сте ви били саслушани у просторијама Полицијске 
управе Сански мост 23.10.2012.године, и том приликом сте дали ваше личне податке, да 
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ли има неких измена у вашим личним подацима, типа да сте променили пребивалиште 
или било шта што је везано за ваше личне податке да је промењено. 

 
Сведок Вахида Кугић:  Ништа није промењено, све је исто остало.  
 
Председник већа:   Све је исто? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте. 
 
Председник већа:   На којој адреси се налазите? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Молим? 
 
Председник већа:   На којој адреси се налазите и где живите? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Опћина Сански мост, село Модра. 
 
Председник већа:   Добро. Дакле, ви сте позвани као сведок, као сведок дужни 

сте да говорите истину, давање лажног исказа је кривично дело. Нисте дужни да 
одговарате на питања, уколико би одговорима себе или неког вашег блиског сродника 
изложили тешкој срамоти, знатној материјалној штети или кривичном гоњењу. По 
закону се полаже и заклетва, па ћу вас молити, ако имате ту текст заклетве, можете и да 
прочитате. Немате? Ево понављајте за мном. Заклињем се својом чашћу. 

 
Сведок Вахида Кугић:  Заклињем се својом зајвешћу. 
 
Председник већа:   Да ћу о свему што будем питана. 
 
Сведок Вахида Кугић:  О свему што пред судом будем питана, говорим истину 

и да ништа од онога што ми је познато, нећу... 
 
Председник већа:   Прећутати. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Прешутјети. 
 
Председник већа:   Е хвала вам.  
 
Сведок упозорен, опоменут, заклета па изјави: 
 
Дакле овако, као што сам вам рекла, ви сте били испитани 23.октобра 

2012.године, да ли се сећате тога? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Нисам је добро разумела. 
 
Председник већа:   Да ли се сећате да сте дали исказ у Полицијској управи 

Сански мост 23.октобра 2012.године? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Да. 
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Председник већа:   Да ли сте неким поводом поново давали исказ или је само та 
један пут? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Дала сам те године увек је исти исказ остао. 
 
Председник већа:   Добро. Дакле остајте код овог исказа који сте дали? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте, остајем.  
 
Председник већа:   Добро. Ајдете у краћим цртама испричајте нам '92.године, 

где сте ви становали, где сте живели, шта се дешавало јуна, јула месеца, да ли је било 
неких хапшења, какво је било стање? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте, '92., живела сам у селу Модра, Општина Сански 

мост, '92., се дешавало, страшно се дешавало. Плави је комби долазио на дан два, три 
пута, купили су мог свекра, па супруга отјерали, па дјевера, супруга су ми убили у 
логору у Паланци, дјевера отјерали, ни дан данас не знам гдје, свекар је био у логор, у 
међувремену је изишао, подлегао је и он, није могао поднјет, двоје деце убијено. 

 
Председник већа:   Ајде нам испричајте када су одвели вашег девера? 
 
Сведок Вахида Кугић:  '92., у јуну одвели су га, дошао је комби плави, то се 

звала „купилица“, купили су, дошао је Милорад Јовановић из његове куће га одвео, 
другог ја никога не знам, јер тако је то било страшно да ми нисмо смјели излазити из 
куће, ја никога нисам познавала, једино сам познавала Милорада Јовановића. И он га је 
лично из његове куће одвео, куд га је одвео он знаде шта је с њима радио. 

 
Председник већа:   Ко је том приликом био у вашој кући све? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Молим? 
 
Председник већа:   Ко је у вашој кући том приликом био, осим вашег девера? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Живели смо и свекар, свекрва, мој супруг, моје двоје 

дјеце, мој дјевер, моја јетрва.  
 
Председник већа:   Јесте ли ви видели како је одведен девер, када се догодило 

то са вашим супругом? Испричајте нам мало, ако можете да се сетите. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јесам ја, директно смо били у примаћој соби, сви гдје 

смо били, у међувремену прво је свекар одведен, па је мој човек одведен, е онда су 
дошли за дјевера, њега је Милорад Јовановић ушао у кућу и одвео га, тај га дан болио 
зуб, моја свекрва је рекла Милораде сине он добро зна, сачекај да му нађем таблету 
кафетин, он је реко мојој свекрви каже Фато није му потребна. Е толико. И одвео га ни 
дан данас не знамо где. 

 
Председник већа: Како се зове ваш девер, како се звао? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јел мој дјевер? 
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Председник већа:   Да, како се звао? Име ми реците. Кугић Џафер јел тако? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Кугић јесте. 
 
Председник већа:   Ваш супруг? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Кугић Мујо. 
 
Председник већа:   А свекар? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Кугић Рахим. 
 
Председник већа:   После ког времена је одведен ваш свекар? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Мој је свекар одведен одма '92., на почетку је одведен и 

сви један је логор обишо, на крају је стиго за Мањачу, истрпио је на све могуће начине. 
У међувремену су га пустили један дан као наводно и други дан дошли, покупили тад 
заједно и мога супруга, отјерали за Паланку и мога су супруга горе убили, а остале су 
логораше пребацили за Мањачу. 

 
Председник већа:   Добро. Реците ми Јовановић Милорада јел ви познајете 

лично? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Лично га ја  познајем Милорада Јовановића. 
 
Председник већа:   Јел он био негде у близини ваше куће становао, или како, 

како га знате? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте, они су живели горе Липник, он је син од Илије 

Јовановића и мајке Маре. То добро знам. 
 
Председник већа:   Добро. Ево ја ћу вас препустити заменику тужиоца, који ће 

вам поставити питања. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Може. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добар дан. Бруно Векарић заменик 

тужиоца за ратне злочине. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Добар дан. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја бих само, судија вас је углавном 

испитала све што се тиче те ствари. Ја бих само неколико детаља још ако могу да 
прецизирам. Када је Милорад Јовановић ушао укућу и када је повео Џафера, да ли је 
Џафер хтео нешто да понесе са собом? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Шта је хтео да понесе? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Нешто да понесе са собом, да обуче или 

тако нешто? 
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Сведок Вахида Кугић:  Јесте хтео је да понесе јакну. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А да ли се сећате да ли су Јовановић и 

Џафер тада нешто разговарали, да ли му је овај нешто рекао у вези јакне? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Није реко у вези јакне, само је рекао за таблету неће му 

Фато требати, за јакну... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Аха, за таблету, а да ли му је рекао да ће 

му јакна требати? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јел дал је реко Милорад? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да. Да ли је Милорад њему рекао да ће му 

и јакна требати тамо, или се то односи само на таблету? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Не сећам се тачно јакне, а за таблету се тачно сећам, јер 

то је био страх, моја су дјеца била мала,то је била вриска, помагање, за таблету се добро 
сећам, за јакну знам да је затражио Џафер јакну, е сад шта је даље речено то не могу 
казат, била сам ту у соби, али све... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. А реците ми како се звало то, 

кажете долазио је плави ауто, како су звали тај плави ауто? 
 
Сведок Вахида Кугић:  То је био плави комби, звали су га „купилица“. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  „Купилица“. А зашто су га звали 

„Купилица“, зато што...Шта сте рекли зашто су га звали „купилица“? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Па зато што су купили људе па одводили од кућа. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Одводили да. А да ли сте чули за још 

неки случај тако одвођења, мислим кажете да је долазио по неколико пута на дан, па да 
ли вам је познат још неки случај осим овога? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Ми смо кућу насамо, то су Кугићи. Милорад Јовановић 

то добро зна гдје је то мјесто, а горе је село. Тај је комби у село ишо, само ја нисам га 
могла стално гледат, зато што сам ја вамо ближе Липника, ближе горе њихових кућа, па 
зато ја нисам могла да у селу видим сваки пут кад је долазио, али комшије кажу да је 
релативно свак дан, два, три пута долазио и купио. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли можете да ми опишете како је 

изгледао Милорад Јовановић тада, како је био обучен? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Знаш како је био обучен кад дошао по мог дјевера, 

уишао је у кућу и у дневни боравак подбочио се на штокове врата, био је до зуба 
наоружан, кад је дошо по мога дјевера. Е толико знам. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Шта је имао на себи, јел се сећате, 
мислим знам да је прошло много времена, али шта је имао на себи, је ли имао неку 
униформу, је ли имао нешто? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Имао је оно шарено, оно полицајско, шта знам шта је 

оно било. Кажем страх је то био, није то било једноставно, са двоје мале дјеце и толки 
страх претрпит. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А кажите ми само, да ли сте значи ви сте, 

познајете Мују од раније, питала вас је судија већ. Пардон, познајете Милорада од 
раније? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Јел можете поновити, ја се извињавам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Милорада познајете од раније, питала вас 

је већ судија, судија вас је већ питала то, само још један пут...? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Познајем, познајем Милорада, познајем његове 

родитеље и Милорада познајем. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  И како се он понашао кад је ушао у кућу? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Он је понашао се, он је ушао у кућу и по Џафера, он 

ништа није покушавао, он се само подбочио на штокове руком, и сачекао док је се 
Џафер обукао, и то је било све, и он је њега извео и одвео га. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. Хвала судија, немам више питања. 

Хвала. 
 
Председник већа:   Добро хвала. Изволите бранилац оптуженог. 
 
Адвокат Марко Миловић: Добар дан, бранилац Јовановић Милорада. Можете ли 

ми рећи мада делимично сте и одговорили. Конкретном приликом, да ли је Јовановић 
Милорад како сте рекли, када је долазио код вас тамо, био нељубазан, да ли је претио? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Кад је ушао у кућу? 
 
Адвокат Марко Миловић: Да. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Није претио, није ништа. Само је Џафера покупио и 

отјерао. 
 
Адвокат Марко Миловић: Није ни силу примењивао, претпостављам, ако могу 

да наслутим из вашег одговора? Није ни силу наравно никакву примењивао, јел? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Није ништа, ништа, он је само тражио да Џафер иде, 

Џафер се обукао и с њима отишао. Покупили су га и отјерали. 
 
Адвокат Марко Миловић: Можете ли ми рећи да ли је Џафер имао неко 

наоружање код себе, не мислим том приликом када је одвођен, него иначе? 
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Сведок Вахида Кугић:  Није имао ништа. Мој је свекар био као ловац, био је и 

мој тај дјевер Џафер и он је био исто члан ловачког друштва. Они су имали све 
наоружање, са Липника су дошли и све покупили наоружање, однели горе на Липник, е 
толико знам. 

 
Адвокат Марко Миловић: Да ли је Џафер био припадник неке војне јединице, 

или евентуално територијалне одбране у то време? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Није, није био. Ништа није био Џафер. 
 
Адвокат Марко Миловић: Рекли сте да су долазили у војним..., у шареним 

униформама, јесу ли то били полицијске снаге или војне снаге? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јој, како ја знам шта су били. Главном да су долазили 

сваки дан по неколико пута, то је била страхота. 
 
Адвокат Марко Миловић: Јел вам познато име Петровић Бошко? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Ја од те не познајем то је моје свекрва познавала њих, 

пошто је моја свекрва исто у истом се селу и удала и у том је селу и рођена, то је 
Модра, она је њиха познавала свију, ја сам само Милорада Јовановића познавала. 

 
Адвокат Марко Миловић: Вратићу се на Петровића. Кажите ми шта су ваша 

последња била сазнања везано за Џафера? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Ништа, последња сазнања што била су како је одведен 

из куће и дан данас ништа о њему не знамо. 
 
Адвокат Марко Миловић: У вашој изјави од 23.10.2012.године, сте помињали 

и вашег супруга Мују. Чули сте од неких комшија да су га тукли у полицијској станици 
у Паланци.  

 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте, мој је супруг био са својијем оцем у Паланци, 

издахо је на рукама свога оца у Паланци, они су га тукли и тако да су га убили. 
 
Адвокат Марко Миловић: Можете ли ми рећи од којих сте то комшија чули? 
 
Сведок Вахида Кугић:  То сам ја чула од свога свекра, јер мој је свекар био 

заједно са својим сином у логору.  
 
Адвокат Марко Миловић:  Да ли су рекли ко га је тукао? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Молим? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да ли су вам рекли ко га је тукао, односно ваш 

свекар? Вашег супруга. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Није ми рекао, није рекао јел он познавао њиха, ја то не 

знам, он није рекао ко га је тукао, а највероватније да их није ни он познавао, или није 
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можда хтео пред нами казати ко га је тукао, главном тукли су га, и тако да је он на 
његовим рукама умро. Од туче, био је сав премлатит. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Добро. Да ли познајете Делић Ејуба? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Познајем. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Он је исто из села Модре, јел тако? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да ли сте ви разговарали са њим везано за вашег 

супруга Мују Кугића? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Једне прилике он је мене питао да ли ја познајем, ко је 

Мују убио, да ли знам, ја сам рекла не знам, и то да ли ја познајем ко је Мују убио, да 
ли знам,  ја сам рекла не знам никога, не знам, јер како ћу и знати кад је отјеран у 
Паланку туде где је био убијен, ето то је било све  разговор са Ејубом о  томе. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Није вам помињао да су конкретно нека друга лица 

које је он навео у свом исказу, лишили живота вашег супруга Мују? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Он је мени испричао те особе, али ја тога никога не 

знам, а он је испричао те особе. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Хвала вам ја за сада више немам питања. 
 
Председник већа:   Добро, хвала. Хоћете ми само молим вас рећи када сте 

говорили о логору. Где се тај логор налази? 
 
Сведок Вахида Кугић:  На који логор мислите? 
 
Председник већа:   Спомињали сте да су били у неком логору. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јел у Паланци логору или...? 
 
Председник већа:   Па не знам, шта сте ви чули, где је био логор? Јесте ли чули 

за неке просторије Спомен музеј „Симо Миљуш“ у Лушци? 
 
Сведок Вахида Кугић:  То је Сански мост, ту су доле, ту, мој је свекар био 

улогору, у све једном логору у Санском мосту. 
 
Председник већа:   А шта сте чули где су Џафера одвели? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Џафера кад су одвели по...онај каже овде, онај каже 

онде, ми нисмо знали нигде, ништа о њему, он како је из куће одведен ми ништа о 
њему нисмо знали, јер нисмо могли ни од кога ни чути ни знати ништа. 
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Председник већа:   А реците ми тад, том приликом када су дошли, кад је дошо 
Јовановић Милорад са још једним човеком, да ли их је само двојица било или их је 
било више? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Е то вам не могу, ја сам само видјела у кући кад је 

Милорад ушо, да ли је био вани још ко, јер то је био страх, ја сам имала двоје мале 
дјеце, дјеца су помагала била, боји се свака, немој дјете, нисам излазила вани, јел још 
ко био у комбију, није, то вам не могу ја рећи. 

 
Председник већа:   А реците, јесу ли нешто они тражили од њега, или су га 

само покупили и одвели, јесу ли му нешто рекли зашто га воде, због чега? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Милорад кад је ушо, узео га је из куће, није у кући 

ништа реко, е да ли је реко вани, ја то не могу казат, зато што нисам излазила вани. 
 
Председник већа:   А реците ми јесу ли били наоружани када је ушо Милорад у 

кућу, јел био наоружан? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Милорад је био наоружан, а ови остали ко је с њим био 

то не знам. 
 
Председник већа:   А шта је имао од оружја, јесте ли видели? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Е, па то је био страх, ти ниси смио гледати преда се, 

нисам ја сад смијела гледат шта има Милорад око себе, по џепови, или на себи, знам да 
је био наоржан.  

 
Председник већа:   Питам вас зато што када сте били испитани рекли сте да су 

били у шареним униформама и имали аутоматске пушке у рукама, зато вас питам. Јесу 
ли имали у рукама те пушке? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте, јесте. Милорад је имао редовник преко себе, пун 

метака, и аутоматску пушку, он лично. 
 
Председник већа:   Добро. Да ли Ви имате неко питање? Изволите, ево сада и 

Јовановић Милорад овде оптужени ће вам поставити питања. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Може.  
 
Председник већа:  Само устаните. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Добар дан. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Добар дан. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Е да ми ово разјаснимо ако могнемо. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Може. Само изволи. 
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Оптужени Милорад Јовановић:  Ми се добро познамо, сад смо се већ 
заборавили, а пре рата смо се добро познавали. 

 
Сведок Вахида Кугић:  И те како. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Наше су породице живеле у најбољим 

односима.  
 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте, твој отац и мој свекар, добро знаш. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Јесте, јесте. Ја сам све тако рекао и овде и 

рећи ћу и сада, сад ћемо ја и ти разјаснити, само полако. Кад смо ми дошли код ваше 
куће, у каквој сам ја униформи био? Ај  добро сјети се полако, маскирној или плавој? 
Полако, сад, да... 

 
Сведок Вахида Кугић:  Милораде, ја се не могу тачно да сјетим, то је Милораде 

био страх. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Знам, знам. 
 
Председник већа:   Само полако. Немојте прекидати. Изволите. 
 
Сведок Вахида Кугић:  То је био страх, ја нисам смјела гледа у каквом си ти 

одијелу био, да ли овако или онако, углавном је било шарено. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Добро. Ја вас разумијем и знам да сте били у 

страху сигурно. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте Милораде, јесте. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Не, не, знам, извините, само полако. Јел сећате 

се ви да је Џафер био пред кућом, када смо ми дошли, или сте ви од страха стварно 
овако рекли да сам ја ушо у кућу. 

 
Сведок Вахида Кугић:  Извини нисам те разумела, можеш ли поновити. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Кад смо ми дошли пред кућу, јел можете се 

сјетити да је покојни Рахим и Мујо и Џафер и сад ко је од вас била, била је твоја 
свекрва, да су били пред кућом? 

 
Сведок Вахида Кугић:  Да. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Јел тако. Само полако, ја знам ти си чувала 

дјецу и бојала, само полако да ми ово разјаснимо. 
 
Сведок Вахида Кугић:  А ко ти велиш да је био пред кућом? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Био је и твој, само мало, ти си ту 

погријешила, најпре је Џафер одведен. 
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Сведок Вахида Кугић: Не, не, не Милораде. 
 
Председник већа:   Да вам кажем ја сам вас пустила да овако разговарате, 

полако. Значи конкретно питање, молим вас. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Најпрви је мој свекар одведен. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Извините, нисам.  
 
Председник већа:   Питање. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Мало се сјети, ту си погријешила, не можемо 

тамо... 
 
Председник већа:   Не можете тако да говорите, само поставите питање, а после 

ћете имати примедбе. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Нисам ја Милораде нимало погрешила, мој је свекар 

био прво у логору па је као наводно нешто дан, два пуштен, па је дошла отјерало 
заједно Рахима и Мују, то ти знаш ко је, и био..., отишли су за Паланку, ту су Мују и 
убили, дошли су онда после по Џафера. 

 
Оптужени Милорад Јовановић:  Да вам кажем за Џафера сам, јесте било је нас 

шест или седам, кад смо дошли пред кућу вашу са комбијем. Вођа патроле је био 
Бошко Петровић, активни полицајац, који је једини имао маскирну униформу.  

 
Сведок Вахида Кугић:  Па наравно да ти знаш, јер ти си смио и да гледаш и да 

видиш све шта је, а ја нисам смјела. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Вјерујем ја вама. Је ли Џафер био у 

Југословенској народној армији, кад се ишло у Хрватску у Јасеновац, мобилисан? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Не. Не, то није тачно. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Јел добио позив? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Није добио никакав позив, нити је ђе био, био човек код 

куће, код своје куће.  
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Не, не, питам за '91., у Хрватској кад је рат 

почео? 
 
Председник већа:   Не разумем зашто сад, због чега ово питање постављате 

'91.године, ми говоримо о '92.години, конкретно поставите питање за догађај који се 
десио том приликом, а немојте сад ићи шта је било '90., '91.године, стварно то небитно 
је. 

Оптужени Милорад Јовановић:  Али питам зато што је њега тражила... 
 
Председник већа:   Па добро, то сте ви рекли. Ви можете после да ставите 

примедбу на њен исказ, разумете. А сад поставите само питања. 
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Оптужени Милорад Јовановић:  Значи није добијао позив '91.године? 
 
Сведок Вахида Кугић:  '91., ја '91., ништа не знам, знам само Милораде од '92., 

шта се дешавало.  
 
Оптужени Милорад Јовановић:  А не сећате се Бошка Петровића полицајца? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Ја њиха не знам, то је моја свекрва њиха свију 

познавала, ја само знам тебе и твоју фамилију. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Јесте. Је ли свекрва рекла да је био Бошко 

Петровић са мном? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јесте, она је рекла, али у међувремену она је умрла. Она 

је њиха познавала, ја нисам. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Да, да. Ми смо Џафера привели у Паланци по 

наредби командира Славка Вуковића.  
 
Председник већа:   Јел имате ви још питања за сведока? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  За њу? 
 
Председник већа:   Да. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Па немам ништа, само да ми одговори јесам 

ли био, ако се може сјетити јесам ли био у маскирној или... 
 
Председник већа:   Па рекла је, рекла је, више пута је о томе говорила. Она је и 

када је била први пут испитана исто је рекла, мисли да су шарене униформе биле. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  А сад је рекла мени да се не сећа. 
 
Председник већа:   Добро, то је било..., знате које године је била испитана. 

2012.године. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Па добро, немам више питања. 
 
Председник већа:   Немате више питања? 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Немам. 
 
Председник већа:   Добро, седите. Реците ми молим вас јел имате ви још нешто 

да нам кажете, да изјавите, нешто што мислите да је битно а да вас нисмо питали? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Јел ви мене питате? 
 
Председник већа:   Да, вас, вас питам. 
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Сведок Вахида Кугић:  Ја што сам знала ја сам казала. 
 
Председник већа:   Добро.  
 
Сведок Вахида Кугић:  Питања више немам. То је само питање да Милорад 

каже где је Кугић Џафер, барем гдје су му кости. 
 
Председник већа:   Реците ми да ли се ви придружујете кривичном гоњењу и да 

ли истичете неки одштетни захтев? Да ли се придружујете кривичном гоњењу? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Наравно, наравно. 
 
Председник већа:   А да ли истичете неки одштетни захтев, не морате га одмах 

определити, то можете и касније? 
 
Сведок Вахида Кугић:  Како мислите? 
 
Председник већа:   Па неку накнаду штете.  
 
Сведок Вахида Кугић:  Наравно. 
 
Председник већа:   Добро, добро. Хвала вам, хвала вам што сте дошли да 

сведочите, можете да идете.  
 
Сведок Вахида Кугић:  Такође и вама хвала и пријатно. 
 
Председник већа:   Довиђења. 
 
Сведок Вахида Кугић:  Довиђења. 
 
Председник већа:   Хоћете молим вас позвати сведока Беширевић Ејуба. 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Нека уђе Ејуб. Ејуб је 

ушао у судницу.  
 
 Председник већа: Добро. Хоћете нам рећи колега молим вас идентитет како је 
утврђен, из ког документа? 
 
 Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: На основу личне карте 
број 07100449Е издате од стране МУП-а Унско-санског кантона Опћина Сански Мост.  
 
 Председник већа: Добро. Хвала.  
 
 Суд доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
 Да се у својству сведока испита и сведок Беширевић Ејуб.  
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 Хоћете ми молим вас само показати Беширевић Ејуба, не видим га овде на 
мониторима.  
 
 Добар дан господине Беширевићу.  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Добар дан.  
 
 Председник већа: Ви сте позвани у својству сведока, Ви сте већ били испитани 
2015. године 20. априла у просторијама Треће полицијске управе Сански Мост. Да ли се 
сећате тога?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Да. Сећам се.  
 
 Председник већа: Добро. Лични подаци јел` су исти као што сте и давали том 
приликом или има неких измена? 
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Па то је то што сам реко ту, и то ... 
 
 Председник већа: Место, адреса становања?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Модра, Сански Мост.  
 
 Председник већа: Добро.  
 
  Ви сте позвани у својству сведока као сведок дужни сте да говорите истину, 
давање лажног исказа је кривично дело. Нисте дужни да одговарате на питања уколико 
би одговорима себе или неког Вашег блиског сродника изложили тешкој срамоти, 
знатној материјалној штети или кривичном гоњењу. Да ли вам је то јасно?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Јасно.  
 
 Председник већа: По закону се полаже и заклетва па ћу вас молити да 
прочитате текст заклетве.  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Заклињем се и изјављујем да ћу о свему што пред 
судом будем питан говорити истину и да ништа од онога што ми је познато нећу 
прешутјети.  
 
 Председник већа: Хвала.  
 
 Сведок упозорен, опоменут, заклет па изјави:  
 
 Ви знате зашто сте позвани, испричајте нам шта се то дешавало јуна-јула месеца 
`92. године, да ли је било неких затварања, привођења, шта сте у то време били?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Било је привођења, ја сам тад био код куће, дошо је 
један комби са полицијом, ми смо тај комби звали купилица, купио је људе одводио на 
премлаћивање и тај комби је дошо и потрпо нас и отеро нас је до Лушци Паланке, где 
смо истоварени у кућу Симе Миљуш и ту смо ноћ преноћили. Сутрадан је дошло до 
премлаћивања мене лично, по изјави командира Славка Вуковића да је он  изаслао 
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господина Милорада Јовановића, дошао је у просторије куће Симе Миљуша и наредио 
ми да дигнем руке и да ставим између врата и тад је почело са ударањем гуменом 
палицом, то не знам то је, туко је не знам ни ја колко пута, сигурно близу сто пута и 
можда и више да ме је урадио са том палицом и од тада ту смо онда били, одатле смо 
пребачени доле у затвор за бетонирку, ту смо провели 6-7 дана у тој бетонирци, после 
бетонирке нас је пустило нас све ту групу што је била из Модре што нас је одвело 
пустило нас је кући, једино Делић Емира није пустило њега је депортовало на Мањачу. 
После, након пар дана опет нас је опколила војска тјерала у једне баре што ми вичемо 
те њиве, ту нас је покупила и тражили да се јаве екстреми, није се мого нико јавити кад 
ти људи није постојало ту, онда су одабрали нас 20 опет поново у, потрпало нас у 
камион и одатле нас је онда депортовало опет у ту кућу Симе Миљуша у Паланку и 
онда сутрадан из Паланке нас је отјерало доле пребацило нас у камион и са камионом 
отишли за Мањачу, а бетонирци наводно ово што сам реко да нас је пребацило у 
бетонирку то је била, то није била, то је била клаоница. Ту је убијало људе нема шта 
није радило, ја сам лично ту премлаћен једно три-четири пута за вријеме свог боравка 
ту у тој бетонирци, овај, и тако то дешавања та што су била, једино што сад га, он ме 
највише, највише ме он ударио пута тај господин, господин тај што се оптужује 
Јовановић Милорад.  
 
 Председник већа: Реците ми молим вас да ли се сећате ког месеца је то било 
када су вас одвели? 
 
 Сведок Ејуб Беширевић: То је био јуни мјесец, а датума се не сећам, јел` је ... 
 
 Председник већа: Колико људи је било када су дошли по вас? 
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Полицајаца колко је било ил`? 
 
 Председник већа: Да.  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Па ја само... било је њих ал` шта ја знам можда их 
било десетак, а ја само што сам познаво Вуковић Славку, Петровић Бошку и тога 
господина Јовановић Милорада, то су ми горе комшије ми смо удаљени пожда једно 
километар - километар и по је село од села. 
 
 Председник већа: Где су вас они тачно одвели? 
   
 Сведок Ејуб Беширевић: Нисам разумио.  
 
 Председник већа: Где су вас они том приликом одвели тачно, да ли у 
полицијску станицу, да ли у овај објекат Симо Миљуш ... 
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Не ...  
 
 Председник већа: Где су вас одвели? 
 
 Сведок Ејуб Беширевић: У објекат Симе Миљуша, у објекат Симе Миљуша 
кући.  
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 Председник већа: Јел` био Јовановић Милорад том приликом такође у овом 
објекту Симо Миљуш кад вас је одвео, јел` улазио у тај објекат? 
 
  Сведок Ејуб Беширевић: Милорад је кад је ушо тад тад је мене и премлатио тад 
ме је и истуко.  
 
 Председник већа: Дакле у том објекту Симо Миљуш то вас је претукао?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: У том објекту Симе Миљуша јесте.  
 
 Председник већа: Добро. Ево ја ћу дати реч заменику тужиоца да вам постави 
питања.  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добар дан, заменик тужиоца за ратне 
злочине Бруно Векарић. 
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Добар дан.  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: Хтео бих још само неколико детаља да вас 
питам. Како је био обучен односно како су били обучени ти људи који су Вас одвели 
„купилици“? И да ли се сећате како је конкретно Милорад био обучен. 
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Он је био у полицијском, маскирана полицијска 
униформа, ал` да ја вама кажем нешто, ми нисмо смели гледати, ми нисмо могли свију 
гледати ми смо морали гледати преда се у земљу, да баш та запажања сам мого имати, 
ко је шта имо ја не знам ево сад да ме питаш ево Вахида дошла са мном ја не би знао у 
чему је она.  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Кажите ми само какав је однос био 
између Вуковић Славка и Јовановић Милорада, јел` неко био изнад, испод ко је био по 
вама главни ту?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Не знам тад кад нас је одвело тад је, ја мислим да је 
тад био командир Вуковић Славко, да је командир Славко био изнад њих да им је он 
издаво команде и да је он управљо.... 
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: А у конкретном случају када вас је 
Милорад туко јел` му он то и наредио?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Нисам разумио.  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: Када вас је Милорад тукао у Симо Миљуш 
објекту да ли му је Вуковић Славко рекао да туче, јел` имате таква сазнања или не, 
питам само да би вас после нешто касније питао.  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: То ми је лично, то ми је реко Славко да је посло ал` 
ето да га је посло ал` да је моро слушат барем није требо онолко удар сад мого је мање.  
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 Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Хвала. Ко је још тог дана кад су 
одвели вас у Симо Миљуш ко је још, за кога сте чули да је пре вас био одведе? Јел` 
познајте Календер Исмета?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Е Календер Исмета познајем... 
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: И Кугић Џафера.  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: Одведен је, одведен је прије нас тога дана кад је нас 
одвело. Нас је одвело после подне сад око сата не знам, нисмо ми спавали по кућама 
нит` смо ми гледали у сат, нит` смо имали сатова уза се. Нас је одвело већ после подне 
око 4-5, а Кугић Џафера и Календер Исмета је одвело неђе око 11-12 сати прије подне и 
нисмо њиха затекли у Паланци, и кад је, кад сам ја, кад је мене премлатио тад тад ме је 
позвао Славко командир хтео да одем код њега у канцеларију у полицијску станицу, и 
он ми је тад реко да је убио он човјека једнога, да би волио убит он њега него да убије 
њега, и ја нисам, нисам ја знао о коме се ради нисам знао да је Џафер одведен у томе 
времену јер пар сати нас делило од превођења. И кад нас је одвело тад кад нас је 
пребацило у бетонирку, у бетонирци сам нашао Календер Исмета и онда ми Календер 
Исмет био и реко да је Џафер био са њим и да је Џафер осто убијен у Паланци у 
полицијској станици.  
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Сад ми само реците ко је одвео 
према Вашим сазнањима њих двојицу, ко је одвео, каже да сте чули да их је одвео, 
конкретно да ли их је Милорад одвео у Симо Миљуш?  
 
 Сведок Ејуб Беширевић: То нисам видио, али то сазнање сам добио од ове 
комшинице, комшинице ове Кугић Вахиде да је лично дошао Милорад по њега, да га је 
одвео. 
 

Заменик тужиоца за ратне злочине: Хвала вам, немам више питања. 
 
Председник већа: Добро, хвала. Браниоче да ли ви имате питања? Изволите. 
 
Адвокат Марко Миловић: Добар дан, бранилац Јовановић Милорада.  
 
Сведок Ејуб Беширевић: Добар дан. 
 
Адвокат Марко Миловић: Реците ми како познајете ви Јовановић Милорада? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Па Јовановић Милорада познајем, ми смо имали 

једну, једна аутобуска линија је ишла Модра-Липник, била један пут, једноставно ја сам 
се налазио скоро више на томе Липнику, него у Модрој, горе сам имао кумове, била 
нам је једна кафана која је била Билбија Паје, зна Милорад гдје је то, а иза Пајине тамо 
куће, зна Милорад, знам ако хоћете, ево нећу никуда даље макнути, дођите ја ћу вас 
одвести на његово кућиште да вам покажем ђе му је кућа била. Јел не можете ви у 
простору од два километра ходат да не познајете човека барем из виђења и да знате ко 
је, шта је. 

 
Адвокат Марко Миловић: Рекли сте да вас је он ударао, Јовановић Милорад? 
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Сведок Ејуб Беширевић: Ударао, ударао брате поштено, имам последица и 
сада. 

Адвокат Марко Миловић: Да ли знате зашто, да ли имате неко објашњење? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Не знам, без икаквог разлога, ни за шта.  
 
Адвокат Марко Миловић: Где се то дешавало? 
 
Сведок Ејуб Беширевиић: То се дешавало кући Симе Миљуш. 
 
Адвокат Марко Миловић: Ко је био присутан том приликом када вас је...? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Био је присутан Беширевић Хајро, Делић Хуска, 

Кугић Ибрахим, Бобић Нијаз, Делиш Ешеф, Делић Емир и тако, сад не знам..., да нисам 
кога изоставио. 

 
Адвокат Марко Миловић: А јел био још неко присутан од полицајаца када  вас 

је како ви кажете? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Јес један, још један полицајац тога не познајем, он је 

држао пушку, а овај палицу. 
 
Адвокат Марко Миловић: Колико је трајало то ударање, временски? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Трајало је то пет, шест минута. 
 
Адвокат Марко Миловић: Реците ми кад сте разговарали Ви, рекли сте да сте 

разговарали са Вуковић Славком који је колико сам схватио ваш кум јел? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Да, то ми је био кум, били смо кућни пријатељи, 

обилазили смо се, долазио је он код мене, ја сам ишо код њега. Ето, и тако да ми је он 
лично Славко ми је реко да је он отишо на једну страну, а да сам ја на другу, ја сам 
остао на исту, а за вријеме Другог свјетског рата у мене је дјед спасио његовог дједа. 
Волио би да је Славко жив па да вам он то посвједочи. Спасио и ја сам му реко да сам ја 
на твом мјесту ово се теби не би дешавало што се дешава мени. 

 
Адвокат Марко Миловић: А јел вам рекао нешто везано за вашу ситуацију, 

односно ово што сте дошли или приведени у ову полицијску станицу Лушци Паланка? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Није он мене реко..., они су нас наводно ту привели, 

они су тражили од нас оно да смо ми то имали, не би они нас ни привели, они су нас 
толике количине оружја тражили, ми то да смо имали не би били у Паланци, знаш, ми 
би се бранили. Али нисмо имали ништа и једноставно морало је бит тако како је било. 

 
Адвокат Марко Миловић: Рекли сте да вам је Вуковић Славко рекао да је он 

наредио да вас Јовановић Милорад туче? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Кад ме је позвао тамо у полицијску станицу овај ми 

тад реко да је он послао да ме истучу. 
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Адвокат Марко Миловић: Није говорио, давао нека објашњења или нешто? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Није никаква објашњења давао, ми смо имали, а 

можда и Милорад познаје једну жену, та је била, била, није била скроз нормална, она је 
сваки дан била на томе Липнику горе, и јес ми реко ти да ја ту жену да ја шаљем да она 
извиђа горе на Липнику, она није знала ни говорити ни ништа.  

 
Адвокат Марко Миловић: Можете... Једну ћу вам само реченицу прочитати из 

записника о испитивању осумњиченог Вуковић Славка од 25.10.2007.године, која је 
дата Управи полиције Унско санског кантона. 

 
Председник већа: Чекајте молим вас, исказ Вуковић Славка у својству 

осумњиченог? 
 
Адвокат Марко Миловић: Тако је. 
 
Председник већа: Не може овде, не можете да користите тај записник. 
 
Адвокат Марко Миловић: Занима ме само... 
 
Председник већа: Не можете, не можете тај записник да предочавате. 
 
Адвокат Марко Миловић: У реду.  
 
Председник већа: Погледајте ако можете да формулишете само питање. 
 
Адвокат Марко Миловић: Вуковић Славко је помињао да није никога 

малтеретирао, ни тукао док је био командир станице у то време. Да ли ви можете да 
дате неки коментар? 

 
Сведок Ејуб Беширевић: Ја? 
 
Адвокат Марко Миловић: Ви. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Ја туде нисам, ту нисам га видио у Паланци да је кога 

туко, али сам га видио, видио пред „Бетонирком“, кад нас је доле пребацило у затвор, 
трећи, четврти дан кад смо били доле у „Бетонирци“, видио сам га где туче једног, 
оборио једног младића и туче га ногама. 

 
Адвокат Марко Миловић: Рекли сте да када су вас одвели тамо у просторије 

Симо Миљуш, пре вашег одвођења су одвели Календер Исмета и Кугић Џафера. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Да. 
 
Адвокат Марко Миловић: Одакле вам то сазнање? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: То сазнање сам добио у „Бетонирци“ кад нас је 

пребацило у „Бетонирку“. Доле сам у „Бетонирци“ нашо Календар Исмета. Тај је човек 
био, ја нисам никако вјеровао да ће моћи остати жив, ено жив и данас дани, колико је 
био премлаћен, и он ми је реко да су они доведени око 11, 12 сати, сад није битно, у сат 
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времена, и да су их тако тукли у тој Паланци, у полицијској станици, и да је Џафер 
остао лежат, да је мртав. Ја сам то сазнање знао, али никада нисам хтео то рећи 
његовом оцу, јел је имао нон стоп наду да је жив. 

 
Адвокат Марко Миловић: А не знате где су то одвели. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Шта не знам? 
 
Адвокат Марко Миловић: Да ли знате где су одвели Календар Исмета и Кугић 

Џафера? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Календар су Исмета довели скупа са Џафером у 

полицијску станицу у Паланку, онда Џафера убили а њега пребацили у „Бетонирку“.  
 
Адвокат Марко Миловић: Кога? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Календар Исмета. 
 
Адвокат Марко Миловић: Добро, а Кугић Џафера? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Џафер је остао мртав у Паланци. 
 
Адвокат Марко Миловић: Не знате узроке смрти Кугић Џафера, односно на 

који начин је страдао? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Са премлаћивањем, од батина. Тада сам Календар 

Исмета видио, ја сам га изводио у ВЦ, мокрио је крв од удараца, колико је био 
претучен. 

 
Адвокат Марко Миловић: А јел рекао ко га је тукао? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Није ми рекао ко га је туко, није. 
 
Адвокат Марко Миловић: Реците ми само колико сте били задржани у овим 

просторијама Симо Миљуш, отприлике? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Једну ноћ и сутрадан су нас пребацили за 

„Бетонирку“. 
 
Адвокат Марко Миловић: Хвала немам више питања. 
 
Председник већа: Да ли ви имате неко питање? Изволите, оптужени Јовановић. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Добар дан. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Добар дан. 
 
Оптужени Милорад Јовановић:  Кажете да ме добро познајете? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Познајем ја тебе Јовановићу ко сам себе. 
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Оптужени Милорад Јовановић: Ја се стварно извињавам, ја се вас не сећам. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Па сјећаш се сад кад...ја сам онај што си га туко у 

Симе Миљуша кући. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Нисам ја вас туко, али добро... 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Јеси ти мене туко, не причај ни једне. 
 
Председник већа: Добро. Изволите питање поставите. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Јесам ли ја био са полицајцима кад сте ви 

приведени? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Јеси ти био са полицајцима, и сјећаш се ти добро кад 

сте нас одвели горе, ви сте нас одвели иза српских линија да ми тражимо то оружје, и 
кад су оне изјаве биле, ко је, кад су оне изјаве биле о командирима, водовима, 
наоружању, све оно што је потписано, кад сам ја реко командиру Славку, ај ми доведи 
тога ко је то написао, ко је то реко, ти кажеш тај више не говори, ти си реко тај више не 
говори, а то се односило на Кугић Џафера, али нисам знао на кога. Сад..., касније сам 
скапирао да је то на њега се односило, да је он ту изјаву дао присилно, који...То су све 
биле лажне изјаве доказане у „Бетонирци“ и вратили су нас кући назад, свију су нас 
пустили кући што су нас привели тај пут.  

 
Оптужени Милорад Јовановић: Кад сте ви приведени у Паланку, колико сте се 

задржали у Палаци? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Нас је...,ноћ и дан пред ноћ су нас пребацили доле за 

„Бетонирку“. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: И колико сте остали у „Бетонирци“? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: У „Бетонирци сам остао шест, седам дана, то не знам, 

нисам..., изгубио сам и дан и ноћ био, јер нисам видео хама ни на једно око. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: И јесте ли онда пуштени кући? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Пуштени кући. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: И кад сте поново приведени? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Након три дана онда је опкољено све село, и тад је 

војска дошла, није била полиција, опколили нас и пребрала себи 20 нас из Модре и 
депортовала нас поново за Паланку, тај пут ти ниси био у Паланци, тад су били скроз 
други људи које нисам познавао, не знам никога од отих људи, ту су нас опет млатили, 
тукли, и поново нас онда потрпају у камионе и пребаце доле доле пред „Кримс“ у 
Сански Мост и отале нас пребаце из камиона у камион и депортују за Мањачу.  

 
Оптужени Милорад Јовановић: А спомињете „Бетонирку“. 
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Сведок Ејуб Беширевић: Шта спомињем ли. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: „Бетонирку“.  
 
Сведок Ејуб Беширевић: Да. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: У Санском мосту. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Да. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Кога сте ви видели доле да туче кажете? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Шта кога сам? 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Кога сте видели доле да туче некога човјека? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Доле мене туко, туко Мартић, Мартић тако су по, по 

сазнању да се звао Мартић. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: А јесте ли мене доле видели? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Нисам тебе видио. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: А Славка? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Славка јесам видио, трећи, четврти дан дошао је 

нешто у „Бетонирку“ доле и једног је момка, не знам му име, из Хруштова је одозго, 
оборио и млати га ногама пред „Бетонирком“. Ја сам тад требао да изађем доле да дајем 
изјаву. То сам видио тада. 

 
Оптужени Милорад Јовановић: А знате ли ко је био командир оделења у 

Лушци Паланци, кад сте ви привођени? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Не знам, ја знам да је оно пред ратно стање да је 

командир Славко Вуковић да је био командир полиције тамо, а сад у ратном стању ко је 
био ја појма немам. 

 
Оптужени Милорад Јовановић: Командир оделења. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Ја знам да је Славко био пре рата командир полиције, 

а како одељења, шта сте се ви то подијелили касније, ја то... 
 
Председник већа: Добро, то су ваша сазнања, даље. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: А кажете познајете ме добро. Где сам ја радио 

пре рата? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Ти си радио, ти си био возач трактора у 

„Пољопрому“.  
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Оптужени Милорад Јовановић: Па добро, то је било раније, али где сам радио 

пред сами рат '92? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Јебига сад, ја не знам ни ђе сам ја радио.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Добро. Које сам ауто посједовао? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Посједовали сте ви аута која сте год хтјели, ви сте 

себи бирали ауто које хоћете да одведете и возите. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Добро, добро то, али пре рата, за пре рата вас 

питам. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Не знам, немој ме богати, ја... 
 
Председник већа: Али он вас познаје. Он је рекао да вас познаје. Он вас 

познаје... 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Познајем га више, то ми је... 
 
Председник већа: Само ми још ово реците молим вас. Ви сте говорили кад сте 

били први пут испитани 2015.године, да Јовановића познајете и да сте ишли заједно у 
школу, јел тако? 

 
Сведок Ејуб Беширевић: Ми смо ишли у једну школу, у једну школу. 
 
Председник већа: У Фајтовце, где? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: У Фајтовце. 
 
Председник већа: Па јел га знате одатле? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Нисам вас разумио. 
 
Председник већа: Јел га из школе знате још или не? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Па знам га, ми смо једним аутобусом ишли, један је 

аутобус кружио, купио Липник и Модру, и гонио нас за Сански мост. И морали смо се 
значи служити по тим кафанама, трговинама, ја сам био, а зна он, ја сам био нон стоп 
горе, ту ми је био куп код Вуковић Мије, и нон стоп сам био у трговини. 

 
Председник већа: Добро. Јел имате још неко питање. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Доле кад је Паја отворио гостиону био сам нон стоп у 

гостиони.  
 
Председник већа: Добро. 
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Сведок Ејуб Беширевић: Значи нисмо имали ближе гостионе него на томе 
Липнику што је било. 

 
Оптужени Милорад Јовановић:  Хоћу да видим, када он зна..... 
 
Председник већа: Зашто, шта је то битно ако он каже да вас познаје, да вас зна. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ама немогуће да он мене зна, а ја њега не знам 

човјека.  
 
Председник већа: Чекајте молим вас, чекајте. Чекајте сад ја Вас да питам овако. 

Ви кажете да га нисте тукли, то сте сад у једном моменту рекли, да га нисте 
тукли....Сачекајте, ма сачекајте. Ви сте били саслушани на главном претресу, јел се 
сећате? 

 
Оптужени Милорад Јовановић: Да. 
 
Председник већа: Па јел знате шта сте рекли тада? Укључите микрофон. Дакле 

Ви кажете да га нисте тукли? 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Да. 

 
Председник већа: Је ли знате на главном претресу шта сте изјавили, Ви сте 

рекли три пута са гуменом палицом?  
 
 Оптужени Милорад Јовановић: Али ја се извињавам.... 
 

Председник већа: И то само три пута... 
 
Оптужени Милорад Јовановић: То је други, може се .... и ја сам заборавио 

имена, то је други човјек. 
 
Председник већа: Како сад други човек, па сада сте рекли Беширевић, сами сте 

рекли три пута, мислим Беширевић чини ми се да је Беширевић Ејуб, Ејуб Беширевић и 
кажете само три пута гуменом палицом по леђима, је ли тако?  

 
Оптужени Милорад Јовановић: Па ја не знам..... 
 
Председник већа: Је ли сада чујете што каже сведок да је сигурно једно стотину 

пута сте га урадали, је ли то тачно или није тачно? 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ма није тачно. 
 
Председник већа: Није тачно?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ко може сто пута ударити за четири, пет 

минута. 
 
Председник већа: Добро. А реците ми сада,  шта је ли ово тачно што сте рекли 

да сте га три пута гуменом палицом урадили? 
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Оптужени Милорад Јовановић: Беширевића једног јесам, али ја сам мислио да 

је други човек. Не... 
 
Председник већа: А кога Ви познајете.... немојте да упадате молим Вас. Кога 

још Беширевића познајете?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Хајру. Ја сам мислио да је то.  
 
Председник већа: Хајру, је ли има неки Беширевић Хајро?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Је ли има такав?  
 
Сведок Беширевић Ејуб: Хајро, јест тачно ошино три пута палицом. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Е тога.  
 
Сведок Ејуб Беширевић:  Хајру јест ошино у томе подруму три пута палицом, 

а онда је мене увео у та врата  и ошино преко сто пута.  
 
Председник већа: А значи Хајру је три пута, а откуд Ви знате да је три пута 

Хајру? 
 
Сведок Ејуб Беширевић:  Знам да је нако у ходу пар пута га сложио палицом, а 

онда је мени каже скини јакну и уђи у врата. 
 
Председник већа: А значи је ли Ви нисте Ејуба, овог сведока сада, него Хајру? 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Да.  
 
Председник већа: Јер сте рекли на главном претресу, ја сам Вас питала како се 

зове, је ли то овај Ејуб, како то стоји у оптужници, Ви сте рекли Ејуб, Ејуб, јесте. Зато 
Вам предочавам. Значи није Ејуб него Хајро.  

 
Оптужени Милорад Јовановић: Е то, тај да. Ту сам ја направио забуну. Само 

још једно питање, у којој сам ја униформи био тада? Је ли сећате се у каквој униформи?  
 
Сведок Ејуб Беширевић:  Ко? 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ја, маскирној или плаво бјелој старој оној, ајде 

пробајте се сјетити ако можете? 
 
Сведок Беширевић Ејуб: Немојте ми богати, па Ви знате да смо ми морали 

гледати у земљу, нисмо никако могли гледати напред ни предасе....да ја сада запазим 
униформу немој, у детаље, сада само овде  заклео се да нећу лагати, разумијете, мени је 
била важна твоја глава и ти, а униформа и то... 

 
Председник већа: Добро, Ви сте рекли када сте саслушани 2015. рекли сте да је 

носио плаву маскирну униформу, коју су тада носили сви полицајци? 
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Сведок Ејуб Беширевић:  Дошли су у униформама, униформисани су били, е 
сада детаљно је ли била плава или је била појма ја сада не знам то... 

 
Председник већа: Да ли ме чујете, ја Вам предочавам шта сте Ви рекли, је ли 

остајете код тог исказа да је носио плаву униформу?  
 
Сведок Ејуб Беширевић: Плаву униформу, маскирну плаву, у униформи је био, 

сада детаљно каква је вјеруј да то нисам запажао, шта сам ја знао да ће доћи да ја морам 
знати каква је униформа била на њему.  

 
Председник већа: Добро. Немате више питања. Изволите тужиоче, Ви сте 

хтели?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Немам, хтео сам да реагујем, али сада је 

већ касно.  
 
Председник већа: Ево ја ћу Вам показати ми имамо неку фотодокументацију, па 

Ви ћете само рећи да ли препознајете то место? Ја бих молила режију да нам повеже 
документ камеру.... Само да нам кажете да ли препознајете шта је то, које је то место, 
где се то налазило, ако уопште знате? Је ли може да се повеже? Аха, добро.  

 
Сведок Ејуб Беширевић: То је кућа Симе Миљуша, овде у овим вратима је 

тукао у тим средњим.  
 
Председник већа: Ова прва врата овде што се виде, са леве стране?  
 
Сведок Ејуб Беширевић: То је прозор, а тачно на средини су врата.  
 
Председник већа: Добро, значи то је кућа Симе Миљуша, идемо даље. Ево 

погледајте.  
 
Сведок Ејуб Беширевић: Да.  
 
Председник већа: Добро, то не. Значи то је тај део око објекта, је ли тако, Симе 

Миљуша?  
 
Сведок Ејуб Беширевић: Око објекта, сад познам те људе што си показала, те 

људе познам ти су били са нама заједно исто у затвору ту, исто у Паланци.  
 
Председник већа: Добро. Само да констатујемо.... 
 
Констатује се да је сведоку показана фотодокументација која се налази у 

списима, фотодокументација предмет „Ханданагић Вехид и Алибеговић Самир, 
сведочење догађаја, место Лушци Паланка“, датум фотографисања 29.10.2007. године. 

 
Добро, хвала Вам, ако немате више ништа да нам кажете везано за овај догађај, 

још нам само реците да ли Ви имате неку лекарску документацију, пошто кажете да 
имате чак последицде и данас од тог ударања и да ли имате ту лекарску документацију 
из тог времена?  
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Сведок Ејуб Беширевић: Не, нико нам није давао признаница када нас је тукао.  
 
Председник већа: Шта нико вам није?  
 
Сведок Ејуб Беширевић: Нико нам није давао признанице.  
 
Председник већа: Признанице?  
 
Сведок Ејуб Беширевић: За то да.... 
 
Председник већа: Не питам Вас у смислу признаница, него да ли сте се јавили 

лекару обзиром да кажете да сте имали велике..... 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Ниси ти могао видјети лекара, ми нисмо имали право 

ићи доктору. 
 
Председник већа: Ни после тога? 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Ни после тога, када је Сански Мост окупиран, ми смо 

изгубили сва права.  
 
Председник већа: Добро. Дакле немате. Да ли се придружујете кривичном 

гоњењу?  
 
Сведок Ејуб Беширевић: Како се нећу придружити када ме боли трећи пршљен 

и од врата, не могу се са шале окрећати. 
 
Председник већа: Је ли можете да определите сада неки одштетни захтев, да ли 

ћете га уопште и истаћи?  
 
Сведок Ејуб Беширевић: Шта ја знам ако ја имам какво право, ја једино то ето 

тај пршљен, а ја сам тада изгубио сам сан... 
 
Председник већа: Добро, то можете и накнадно да истакнете одштетни захтев, у 

неком другом посебном поступку. Хвала Вам пуно, можете  ићи. Хвала Вам. 
 
Сведок Ејуб Беширевић: Хвала и вама.  
 
Председник већа: Колега овим би завршили, хвала Вам пуно што сте нам 

омогућили да испитамо сведоке и да констатујем да је одјављена видеоконференцијска 
веза у 10,40. Хвала вам. Довиђења.  

 
Јовановићу ја бих само хтела нешто да Вас питам, Ви када сте говорили на 

главном претресу везано за Кугића, Ви сте нам детаљно испричали шта сте чули о  
његовој судбини, а када сте........ устаните молим Вас и станите овде за ову говорницу, 
станите овде. Када сте били саслушани од стране судије за претходни поступак 
10.07.2015. године, Ви сте рекли везано за Кугића, да Ви не знате ништа о његовој 
судбини па Вас сада питам, због чега сте тако рекли, а на главном претресу сте 
испричали шта се све десило са њим?  
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Оптужени Милорад Јовановић: Па можда сам добио после сазнања.  
 
Председник већа: После сте добили сазнање?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Да.  
 
Председник већа: Само ми реците, ево ја ћу Вам чисто да Вас подсетим, 

Беширевић Ејуб, каже..... само мало, дакле на главном претресу Ви кажете „да ли сте 
познавали Кугић Џафера?“, „Џафера да, њега сам најбоље познавао“, „да ли Вам је 
познато нешто о његовом привођењу“, каже „јесте, шта је било, ја сам га привео са 
активним полицајцем Бошком и још једним полицајцем“, „да ли Вам је позната његова 
судбина“, „јесте“, на исто питање судије за претходни поступак „да ли вам је позната 
његова судбина“, Ви сте рекли „па не знам ништа“, дакле после говорите и причате ја 
када сам дошао увече пошто смо ми њега привели у станицу, предали дежурном, 
вратили у станицу, и све детаљно причате везано за Џафера, то причате.... 

 
Оптужени Милорад Јовановић: Ма добро судинице, можда Ви мене можете.... 

слабо се ја разумим, ја сам у ово да Вам кажем мало ме ово први пут се сусрећем, не 
могу ни ја баш све као видите и сада овде не сналазим се ја ту да... 

 
Председник већа: Значи немате објашњење зашто сте судији за претходни 

поступак рекли да не знате ништа о његовој судбини... 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ма откуд знам, тада сам први пут ушао у суд, 

блокада, нити знам за кога ме пита, ево ја овога човека стварно не знам. 
 
Председник већа: Не, ја Вас питам ово, немојте сада више.... 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па зато вам кажем, сад ко што сам заменио, то 

сам хтио рећи, заменио њих двојицу, те Беширевиће, што ми је Славко наредио онога 
да ударим три пута.... 

 
Председник већа: Добро, дакле за Кугић Џафера кажете да сте имали блокаду, и 

зато сте рекли да не знате ништа о његовој судбини. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Да Вам кажем, сигурно можда сам отишао за 

неког другог да ме пита, ко ово, знате први пут сам ушао у суд тада.  
 
Председник већа: Добро. Да ли има неких питања? Нема. Можете сести. За 

данас смо испунили план рада. 
 
Суд доноси 

 
Р Е Ш Е Њ Е 

 
главни претрес се одлаже, а следећи заказује за: 
 
09.05.2018. године у 09,30 часова, судница број 4.  
 
На главни претрес позвати сведоке Калтак Сулејмана и Рамић Муниру.  
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09. мај 2018. у 09,30 часова, судница број 4.  
 
Дакле позвати сведоке Калтак Сулејмана и Рамић Муниру.  
 
Присутнима је саопштено уместо позива.  
 
Довршено у 10,45.  
 

Записничар                                                                                  Председник већа-судија  


